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Készült: Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. december 12-

ei, munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen vannak: Takács Károly, Fehérdi Zsuzsanna, Gerenday Zsuzsanna, Gyuga Mihály 

József, Kontschán Flórián Jenő, Molnár István, Papp Péter Attila, Rajnai 

Gábor és Szabó György települési képviselők, Mók Attila alpolgármester, Dr. 

Tomayer Tamás jegyző  

 

Távol vannak: Babai János, Székely Antal és Vargáné Vojnár Katalin települési képviselők 

 

Meghívottak: a jelenléti ív szerint 

 

Takács Károly polgármester köszöntötte a képviselő-testület munkaterv szerinti ülésén részt vevő 

képviselőtársait, az ülésre meghívottakat, minden érdeklődőt, a televízió nézőit, és az ülést interneten 

figyelemmel kísérőket.  

 

A képviselő-testület ülését 13 óra 6 perckor megnyitotta. Megállapította, hogy a képviselő-testületi 

ülés határozatképes, mert a 12 fő települési képviselőből 9 fő jelen van.  

Jelezte, megkezdik munkaülésüket. A megküldött meghívóban 19 napirendi pont szerepel. A 

tárgyalási sorrend kapcsán módosító javaslatot tett. Rendőrkapitány úr kérésére tekintettel javasolta, 

hogy a meghívóban szereplő 7. napirendi pont helyére kerüljön a meghívó szerinti 10. napirendi pont. 

Jelezte továbbá, hogy az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. ügyvezetője üzleti titkokra hivatkozva kérte, 

hogy „Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2025. évi támogatási kérelme, valamint az Oroszlányi 

Sportegylet módosítási kérelme” tárgyú, a meghívó szerint 17. napirendi pontot zárt ülésen tárgyalják.  

Szintén üzleti titokra hivatkozva kérte az OSZE Labdarúgó Szakosztály vezetője „Az OSZE 

Labdarúgó Szakosztály 2024. II. félévi támogatás módosítása” című, meghívó szerinti 18.  számú 

előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  

Kérésüknek megfelelően javasolta, hogy a fenti napirendeket zárt ülésen, 18. és 19. napirendi pontként 

tárgyalják. A napirendi pontok számozása ennek megfelelően módosul. 

 

13 óra 8 perckor Vargáné Vojnár Katalin települési képviselő megérkezett az ülésterembe, a 

jelenlévő települési képviselők száma: 10 fő. 

 

A tárgyalandó napirendi pontokkal, illetve a tárgyalás sorrendjével kapcsolatban kérdés, hozzászólás 

és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak „Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2025. évi 

támogatási kérelme, valamint az Oroszlányi Sportegylet módosítási kérelme” és „Az OSZE Labdarúgó 

Szakosztály 2024. II. félévi támogatás módosítása” tárgyú előterjesztések zárt ülésen történő 

tárgyalásáról. 

 
A képviselő-testület nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő részvételével, 10 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

198/2024. (XII. 12.) határozata 

„Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2025. évi támogatási kérelme, valamint az Oroszlányi 

Sportegylet módosítási kérelme” és „Az OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. II. félévi támogatás 

módosítása” című napirendi pontok zárt ülésen történő tárgyalásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete „Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2025. évi 

támogatási kérelme, valamint az Oroszlányi Sportegylet módosítási kérelme” és „Az OSZE Labdarúgó 

Szakosztály 2024. II. félévi támogatás módosítása” tárgyú előterjesztéseket zárt ülésen tárgyalja. 

 

Felelős: Takács Károly polgármester 

 

Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak a napirendi pontok tartalmának és azok tárgyalási 

sorrendjének elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő részvételével, 10 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

199/2024. (XII. 12.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete december 12-ei, munkaterv szerinti ülésén az 

alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt ülés: 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

2. A hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő házasságkötés és 

bejegyzett élettársi kapcsolat létesítése engedélyezésének szabályairól és díjairól szóló 21/2016. 

(IX.11.) önkormányzati rendelet módosítása 

3. A távhőszolgáltatásról szóló 7/2012. (III. 15.) önkormányzati rendelet módosítása 

4. Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

5. Változtatási tilalom elrendeléséről szóló önkormányzati rendelet 

6. A 2025. évi költségvetést érintő döntések 

7. Gépjárműbeszerzések 

8. Oroszlány város szolgáltatástervezési koncepciójának felülvizsgálata 

9. Oroszlány város 2025. évi egészségügyi programja 

10. Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

11. Iskolakifli biztosítása az általános iskolás korú gyermekek részére 

12. A Képviselő-testület 2025. évi munkaterve 

13. A polgármester illetményének és költségtérítésének megállapítása 

14. Az alpolgármesterek illetményének és költségtérítésének megállapítása 

15. Pons Danubii Alapszabályának módosítása  

16. Pályázat benyújtása a Bányászati Múzeum szálláshely fejlesztésére vonatkozóan (INTERREG 

HUSK-2401) 

17. Kérdés, interpelláció  

Zárt ülés: 

18. Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft 2025. évi támogatási kérelme, valamint az Oroszlányi 

Sportegylet módosítási kérelme 

19. Az OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. II. félévi támogatás módosítása 

 

 

Felelős: Takács Károly polgármester 
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1. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, az előterjesztésben és a mai napon helyben kiosztott 

kiegészítésben 33 pontban számolt be a két ülés között történt fontosabb eseményekről.  

 

Az OKÖ Zrt.-vel kapcsolatos tájékoztatáshoz szóbeli kiegészítést tett. Az OKÖ Nonprofit Zrt.-t 2013-

ban alapította az önkormányzat többségi tulajdonában lévő cégként (kormányzati segítséggel 

visszavásárolva a német Remondistól), hogy a hulladékelszállítás, -tárolás, illetve a későbbi szelektív 

feldolgozás és egyéb feladatok, a telephely a város számára a jövőben egy tartós megoldást adjon 

ebben az üzletágban. Az elmúlt 10 évben történt hulladékgazdálkodással kapcsolatos rendkívül 

bonyolult események (részben uniós, részben magyarországi szabályok miatt) az egész piacot teljesen 

átalakították, most is átalakulóban van. Egy lényeges esemény történt, úgy döntött a korábbi 

képviselő-testület, hogy az OKÖ Zrt. többségi tulajdonát a Vertikál Zrt. részére értékesíti. Ez a döntés 

ebből a szempontból következményekkel jár. A mostani kisebbségi részvényeivel gyakorlatilag 

megszűnt minden érdemi mozgástere az önkormányzatnak abban a tekintetben, hogy befolyásolja a 

jelenleg folyó, rendkívül összetett eseményeket. Az önkormányzatoktól központi jogszabályok alapján 

elkerült a hulladékgazdálkodás, átkerült egy versenyszférába, amelyet a MOHU Zrt. visz. Térségi 

integrátorokat jelöltek ki, amelyek átalakítást vezérlő cégek és amelyek közvetlenül becsatolódnak a 

MOHU Zrt.-hez. A hulladékiparban nagy üzlet van és ezt mások is felismerték. Az átalakulás során a 

piac újrarendeződése, fúziós folyamatok zajlanak. Ezek Oroszlányra is elérkeztek. A Depónia Zrt. (ő 

is egy térségi integrátor) nem fogadta el azt az ajánlatot, amit az OKÖ Zrt.-t adott. Tehát január 1-jével 

kiüresedik a piac az OKÖ Zrt. alól, mert nem folytathatja a hulladékszállítást az eddigi telephelyeken. 

Ez számtalan bonyodalommal jár, például a létszámmal kapcsolatos teendők. Sajnos pillanatnyilag az 

események moderálása semmilyen módon nincs a kezükben. Kísérhetik a folyamatokat, a rájuk eső 

problémákat megpróbálják kezelni, de semmiképpen nem lehetnek offenzívek ebben az ügyben. Ez a 

folyamat még további mérföldkövekhez van kötve, mert 2025. március 6-án lehet, hogy a Depónia 

Kft. is elveszíti a mozgásterét. Integrátori státuszok is változhatnak, mert a szerződésük nekik eddig 

tart. Holnap 6 órakor munkásgyűlés lesz az OKÖ Zrt.-.ben, megpróbálják kimenteni a helyzetből, amit 

tudnak (az emberek sorsáról gondoskodni, a telephely, a depóniatér). Azzal a szándékkal lépnek fel, 

hogy a város érdekeinek megfelelően ez lehetőleg szerint ne legyen teljesen kaotikus. Sajnos nem az 

önkormányzat irányít. Közgyűléseket kell majd összehívni, nem tudják rögzíteni a tartalmát, ahhoz 

konkrétumok kellenek (pl. személyek és vagyontárgyak sorsa).  

Jelezte, a két ülés közti tájékoztatóban több lényeges esemény is szerepel még.  

 

Rajnai Gábor PHB elnök/települési képviselő elmondta, amit a polgármester úr helyben kiosztott, 

illetve szóban elmondott, sajnos várható volt. Polgármester úr nagyon óvatosan és finoman 

fogalmazott ennek a helyzetnek a kaotikusságáról. Polgárdiban van a Vertikál Zrt. központja, tavaly a 

polgárdiak is ugyanilyen karácsonyi ajándékot kaptak. Csak remélni merik, hogy ez a helyzet 

rendeződik, és a szolgáltatásban nem lesz csorbulás. Ebben eredményes és korrekt tárgyalást kívánt 

polgármester úrnak és a KDVHÖT-nél szerepet betöltő alpolgármester asszonynak. 

Az előterjesztés 5. pontjával kapcsolatban jelzi polgármester úr a Bakafesztivállal kapcsolatos 

megkeresést. A Pénzügyi és Humán Bizottság ülésén úgy foglaltak állást, hogy a januári bizottsági 

ülésre meghívják a főszervezőt és a szóbeli tájékoztatást követően mond a bizottság véleményt.  

 

Takács Károly polgármester az OKÖ Zrt.-vel kapcsolatosan elmondta, minden törekvésük az, hogy 

ezen események által generált itteni problémákat minél jobban kezeljék. Természetesen a képviselők 

erről fognak tájékoztatást kapni. 
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Papp Péter Attila települési képviselő - egyetérve polgármester úr tájékoztatójával a 

hulladékszállítással kapcsolatban – elmondta, a Depónia Kft.-től érkezett 5 mondatos, kivégzős levél 

annyira inkorrekt számára, ismerve, hogy 2013 tájékán mennyit dolgoztak azért, hogy ez a cég városi 

tulajdonba kerüljön, illetve maradjon. Az 5 mondatos indoklással nagyon nem tudott egyetérteni. 

Kérte polgármester urat, hogy az előterjesztés 30. pontját külön szavaztassa. Ugyanis ezzel a ponttal 

nagyon nem ért egyet.  

 

Gyuga Mihály József VGFB elnök/települési képviselő a 31. és 32. ponttal kapcsolatban szólt hozzá. 

A 31. pont a városi strand 2025. évi újranyitásával kapcsolatosan elemzi az eddig elvégzett 

munkálatokat, illetve a teljes műszaki és gépészeti berendezések átnézését. Rendkívül jól, pregnánsan 

taglalja az anyag az elvégzett munkákat. Kiegészítette, polgármester úr kérte a bizottságtól, hogy a 

strandot 2025. június 9-ei nyitással tervezzék, a bizottság eredetileg június 13-át jelölte meg, igazodva 

az iskolai szorgalmi időszak végéhez. A bizottság elfogadta a június 9-ei nyitást. A nagyobb terhelés 

előtt egy visszafogottabb üzemmel is üzemelhet a strand. A VGFB 34/2024. határozatában a gépészeti 

berendezések próbaüzemének elvégzését december 15. előtti határidőre kérte. Mivel már a mai ülésre 

bekerült ez az anyag, a bizottság, illetve hozzá kapcsolódóan a városi cégek és a vállalkozók a tőlük 

elvárt munkát elvégezték. Tehát a bizottság határozata ilyen szempontból érvényessé vált. 

A káptalanfüredi táborral kapcsolatban szintén nagyon jól elemzi az anyag az ott elvégzett munkákat. 

Nagyon hamar beindult az előkészítő munka, már november 12-én megtörtént a terület bejárása, 

november 13-án a bizottság már tárgyalta, több hivatali megbeszélés volt, a tervezővel is történtek 

egyeztetések. Az a megállapodás született, hogy 2025. január 17-ére elkészülnek a koncepciótervek 

káptalanfüredet illetően, a következő hét szerdán a VGFB ülése lesz, a PHB is tudja tárgyalni az 

anyagot és január 30-án lesz KTÜ. Reményei szerint jó koncepciós anyagot tudnak letenni. A Vincze 

László által vezetett tervező iroda végzi a tervek elkészítését. A geotechnikai vizsgálatokkal 

kapcsolatban jelezte, előzetes információt kért az almádi ismerőseitől, hogy milyen mélységig lehet 

lemenni a közműhálózat kiépítését illetően. Kb. 1 m mélységig különösebb gond nincs, gépi erővel 

kiépíthető az új üdülőházakhoz a közmű. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő a 33. pont tájékoztatója mellett nem szeretne elmenni. Ugyanis 

a közmeghallgatáson polgármester úr, illetve a jelenlévők is elég sok időt szenteltek a pusztavámi 

bányarekultivációval kapcsolatos felvetésre. Először talán 2 hónappal ezelőtt az LMP-s országgyűlési 

képviselő, Csárdi Antal vetette fel ezt a Parlamentben, ezek szerint mindenféle alap és vizsgálat 

nélkül. Ennek lett a helyi folytatása az itt megjelent TISZA-párti úr, illetve hölgy hozzászólása, akik 

alaptalanul azt állították, hogy a rekultiváció szabálytalan, illetve olyan anyagok kerülnek a 

rekultivációs helyre, amelyek mérgezik a környezetet, illetve mérgezhetik a vízkészletet. Ezt szinte 

állították. A vizsgálatok alapján kiderült, hogy ez sem igaz. Arra meg már polgármester úr sem tudott 

megfejtést találni, hogy a hölgy miről beszélt, amikor azt mondta, hogy az itt lévő víz lefele nem 

megy, de felfele meg jön. Tehát ennyit a valós hozzászólásokról. Összefoglalva azt kell mondani, 

hogy ez egy népharagító, néplázító és félrevezető információsorozat volt, aminek a hatósági vizsgálat 

végén azt kell mondja, hogy nem volt igazságalapja. Itt vannak a tények. Bebizonyosodott, hogy 

igaztalanságok, népfelkelést szító hazugságok hallatszottak itt is, illetve a Parlamentben is. A 

rekultiváció minden szabálynak megfelelően halad. 

 

Takács Károly polgármester hozzátette, nem akar semmi lényeges kérdést félretenni, kötelezettsége a 

tájékoztatást megadni. Ez tipikus olyan ügy, ami kapcsán egy óriási légballon pukkadt ki, de addig sok 

esemény történt, inkább elsősorban tájékoztatásul szánta. A város közigazgatási területén folyik ez, 

nem tudnak ezzel nem foglalkozni, még akkor is, ha konkrétan nem ők generálják.  

 
Gerenday Zsuzsanna alpolgármester káptalanfüreddel és a stranddal kapcsolatban elmondta, január 

9-én tervező úrral és az érintettekkel koordinációs megbeszélés lesz a végleges anyag lezárása előtt. 

Dolgoznak, napról-napra jönnek az információk. 

 

Szabó György települési képviselő a 33. ponttal kapcsolatban elmondta, elébe mentek a bajnak. 

Kollégáival körbejárták a területet, nem találtak semmiféle környezetkárosító tevékenységet. Az 

akkreditált laboratóriumi vizsgálatok is megtörténtek, megnyugodhatnak. 
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Takács Károly polgármester elmondta, javaslat érkezett arra vonatkozóan, hogy a 30. pontról külön 

szavazzanak. Elmondta, ez egy tájékoztatás.  

 

Kontschán Flórián Jenő települési képviselő Papp Péter Attila képviselőtársa kezdeményezéséhez 

csatlakozott, hogy külön döntsenek a 30. pontról. Ugyanis ezt olyan felháborító lépésnek tartja a 

várossal és a városlakókkal szemben, amivel való egyet nem értésüket valamilyen módon ki kell 

fejezniük. Erre a legegyszerűbb mód jelen esetben az, hogy nem értenek egyet önmagával az 

eljárással. Javasolta, hogy ebben az esetben jelezzék a véleményüket. 

 
Papp Péter Attila ügyrendi javaslatában kérte, hogy a két ülés közti tájékoztatóról szóló előterjesztés-

kiegészítés 30. pontjáról külön szavazzanak. 

 
Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak Papp Péter Attila képviselőtársa ügyrendi 

javaslatáról. 

 

A Képviselő-testület az ügyrendi javaslatot nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 10 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

200/2024. (XII. 12.) határozata 

ügyrendi javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadta azt az ügyrendi javaslatot, hogy a 

„Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés kiegészítésében szereplő 30. pontról külön 

szavaz.  

 

Határidő: a határozat végrehajtására: azonnal 

Felelős: a határozat végrehajtásáért:  Takács Károly polgármester 

 
Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak az előterjesztés kiegészítésében szereplő határozati 

javaslat elfogadásáról az előterjesztés-kiegészítés 30. pontjának kivételével. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő részvételével, 9 igen és 1 nem 

szavazatot adott le. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő kérésére megismételték a szavazást. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő részvételével, 10 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

201/2024. (XII. 12.) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztés-kiegészítés 30. pontja 

kivételével elfogadja a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést 

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. december 18. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Takács Károly polgármester jelezte, a 30. pontban egy tájékoztató szerepel. A képviselő-testület egy 

szándékot akar megfogalmazni arról, hogy megismerte a Depónia Kft. által közölteket, de 

kinyilvánítja azt, hogy ezzel a döntéssel nem ért egyet. Azt tudomásul kell vennie a képviselő-

testületnek, hogy kapott egy ilyen tájékoztatást. 
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Papp Péter Attila települési képviselő módosító javaslata: A Képviselő-testület a polgármester 

tájékoztatását elfogadja. A DEPÓNIA Kft. által írt levélben foglaltak tartalmával határozottan nem ért 

egyet és tiltakozik ellene. 

 
Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak Papp Péter Attila képviselőtársa módosító 

javaslatáról. 

 

A Képviselő-testület a módosító javaslatot nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 10 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

202/2024. (XII. 12.) határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja a polgármester tájékoztatóját a 

DEPÓNIA Nonprofit Kft. Oroszlány és térsége hulladékgazdálkodási közszolgáltatással kapcsolatos 

leveléről. A DEPÓNIA Nonprofit Kft. által írt levélben foglaltak tartalmával határozottan nem ért 

egyet és tiltakozik ellene. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. december 18. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: A hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül 

történő házasságkötés és bejegyzett élettársi kapcsolat létesítése 

engedélyezésének szabályairól és díjairól szóló 21/2016. (IX.11.) 

önkormányzati rendelet módosítása 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Szemző Ildikó osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, felülvizsgálatra került a hivatali helyiségen kívüli, valamint a 

hivatali munkaidőn kívül történő házasságkötés és bejegyzett élettársi kapcsolat létesítése 

engedélyezésének szabályairól és díjairól szóló 21/2016. (IX.11.) önkormányzati rendelet. A rendelet 

2016-ban került megalkotásra, és azóta az 1. mellékletben meghatározott, házasságkötésért fizetendő 

díjak, valamint a házasságkötésben közreműködő anyakönyvvezető díja változatlan. 

Tekintettel az elmúlt időszakban jelentkező infláció mértékére javasolta, hogy a házasságkötésben 

közreműködő anyakönyvvezető díja 8.000,- Ft-ról 20.000,- Ft-ra emelkedjen, míg a házasulandók által 

fizetendő díjak maradjanak változatlanok. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztésben szereplő 

rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő részvételével, 10 igen szavazattal 

a rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

20/2024. (XII. 18.) önkormányzati rendeletét 

a hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő házasságkötés és 

bejegyzett élettársi kapcsolat létesítése engedélyezésének szabályairól és díjairól szóló 21/2016. 

(IX.11.) önkormányzati rendelet módosításáról 
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3. NAPIRENDI PONT: A távhőszolgáltatásról szóló 7/2012. (III. 15.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, a távhőszolgáltatásról szóló törvény módosítása előírja, hogy 

a fűtési célú távhőhöz szükséges energia csökkentése érdekében a társasházaknak, 

lakásszövetkezeteknek meg kell vizsgálniuk, hogy a lakásonkénti hiteles mérés utólagos kialakítása 

műszakilag megvalósítható-e és ha igen, az költséghatékony-e. 

A törvény végrehajtási rendelete alapján a költséghatékonyság megállapításához önkormányzati 

rendeletben kell meghatározni a településre érvényes „Megtakarítási arány”-t. Az önkormányzat 

megkeresésére az MVM Oroszlányi Távhőtermelő és Szolgáltató Zrt. tájékoztatást adott arról, 

miszerint ha csak költségosztó kerül felszerelésre, akkor 0,1, ha költségosztó és termoszelep, akkor 

0,15-0,2 lehet a megtakarítási arány. Nagyobb érték külső hőszigetelés és nyílászáró csere esetén 

lehetséges. A Szolgáltató az általa kiválasztott, 2x5 db olyan társasházi épület körében, ahol tudomása 

szerint nem volt külső hőszigetelés és nyílászáró csere sem, számítási vizsgálatot végzett, és így az 

előterjesztés szerint meghatározott megtakarítási arányt javasolta megállapítani, melynek értéke: 0,15. 

 

Kontschán Flórián Jenő települési képviselő elmondta, alapvetően az MVM OSZ Zrt. által 

megállapított költséghatékonysági számokkal egyetért, hiszen ez kb. az országos átlagnak megfelelő. 

Ahogy az általuk mellékelt adatok is mutatják, különböző épülettípusoknál és korszerűsítéseknél ez 

jelentősen eltérhet a 8-30%-ig is. Amennyiben az önkormányzat elfogadja ezt a javaslatot, akkor egy 

középutas politikát választ ebből a szempontból, ami nem ösztönöz az energiatakarékosságra és nem is 

hozza lehetetlen helyzetbe a lakosságot. Felhívta a figyelmet arra, hogy ez egy feladat, amit a 

társasházközösségeknek el kell végezni 2027. január 1-jéig. Ezt valakivel el kell végeztetni. Ez egy 

műszaki előkészítést igényel. Viszont utána 1 éven belül a korszerűsítést el kell végezni, amennyiben 

megfelelnek ennek a költségtakarékossági mutatónak. Ő ezt a mutatót kicsit szigorítaná az 

energiatakarékosság fokozása érdekében, de az országos átlagnak megfelel az előterjesztés.  

Azt mondja a jogszabály, hogy a képviselő-testület rendeletben állapítja meg a fűtési költségmegosztó 

felszerelésének műszaki megvalósíthatósági és költséghatékonysági egyedi szempontjait (erről 

beszélnek most), illetve ütemezését és egyéb feltételeit. Az ütemezést hiányolta. Az ütemezés azért 

lényeges, mert ezekre a társasházaknak fel kell készülni, segítséget kell nekik adni, hogy megfelelő 

szakembereket találjanak arra, akik ezt a költséghatékonysági számítást úgy el tudják végezni, ami az 

önkormányzat számára is elfogadható. Tehát véleménye szerint most ez a határozati javaslat rendben 

van, viszont az elkövetkezendő egy-két évben ezzel a képviselő-testületnek még foglalkoznia kell.  

 

Takács Károly polgármester egyetértett Kontschán úr hozzászólásával. Valószínűleg arra lenne 

igazán nagy szükség, hogy a lakógyűlésen legyen olyan szakértő, aki ezeket az ügyeket elmagyarázza. 

Ugyanis tévhitek keringenek. Vagy túlzó elvárások vannak a költségmegosztók felszerelésével, vagy 

az sem világos, hogy azért kell a szabályozást megvalósítani, hogy ne legyen energiapazarlás. Igazán 

nagy átütő ereje a rendkívül drága hőszigetelésnek, illetve az ablakcseréknek lenne. Leginkább ezek 

maradnak el, főleg a költségek miatt. Egyetértett azzal, hogy a következő lépcsőben együttműködve a 

szolgáltatóval legyenek aktívak ebben az ügyben. 

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztésben 

szereplő rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő részvételével, 10 igen szavazattal 

a rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

21/2024. (XII. 18.) önkormányzati rendeletét 

a távhőszolgáltatásról szóló 7/2012. (III.15.) önkormányzati rendelet módosításáról 
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4. NAPIRENDI PONT: Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

 

Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, a képviselő-testület korábbi határozata alapján egyszerűsített 

eljárás keretében elindította a Településrendezési Terv módosításának folyamatát a Krajnyik „Akác” 

András Sportcsarnok építménymagasságának növelése, illetve a Tópart lakópark építési övezeti 

paramétereinek felülvizsgálata érdekében. A jelenlegi előterjesztés alapján javasolta megállapítani, 

hogy a településrendezési eszköz módosításával kapcsolatosan a várható környezeti hatás 

jelentőségének vizsgálata eredményként környezeti vizsgálat készítése nem szükséges. 

A módosítás folyamatának lezárásaként kezdeményezték az Állami Főépítésznél az egyszerűsített 

eljárás lefolytatását, mely befejeződött és megkapták a záró szakmai véleményt. Eszerint az Állami 

Főépítész javasolta a Helyi Építési Szabályzatról szóló önkormányzati rendelet módosításának 

képviselő-testületi jóváhagyását. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztésben szereplő 

rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő részvételével, 10 igen szavazattal 

a rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

22/2024. (XII. 18.) önkormányzati rendeletét 

a Helyi Építési Szabályzatról szóló 20/2006. (X. 12.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

5. NAPIRENDI PONT: Változtatási tilalom elrendeléséről szóló önkormányzati rendelet 

 

Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, az utóbbi időben több fórumon említést nyert a Város Piac 

területe abból a szempontból, hogy annak esetleges értékesítése során milyen esélye van az ingatlan 

piacként történő további hasznosításának. Az ingatlan magántulajdonban áll, mely a 

Településrendezési Terv szerint a Vt4 (településközpont vegyes) jelű építési övezetbe sorolt és azon 

kereskedelmi, szolgáltató rendeltetésű építmények építésére van lehetőség. 

Annak érdekében, hogy a jövőbeni szabályozás, azaz a jelenleg kidolgozás alatt lévő új TrT 

megalkotása előtt a továbbiakban is biztosított legyen a fenti ingatlan jelenlegi, piac jellegű 

hasznosítása és az épített környezet a folyamatban lévő szabályozás előkészítése során tervezett 

célokkal ellentétesen ne változzon, célszerű az új TRT készítésének időtartamára, annak hatályba 

lépéséig (de legfeljebb 3 évre) változtatási tilalom elrendelése. 

 

Szabó György települési képviselő jelezte, a piacjáró közösség örömmel veszi ezt az előterjesztést és 

köszöni, hogy a képviselő-testület tagjai ilyen elkötelezettek a piac sorsával kapcsolatosan. Javasolta 

az előterjesztést elfogadni. 

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak 

az előterjesztésben szereplő rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő részvételével, 10 igen szavazattal 

a rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

23/2024. (XII. 18.) önkormányzati rendeletét 

változtatási tilalom elrendeléséről 
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6. NAPIRENDI PONT: A 2025. évi költségvetést érintő döntések 

 

Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

  

Takács Károly polgármester elmondta, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 143. § (4) bekezdés f) pontja értelmében felhatalmazást kap a helyi önkormányzat 

képviselő-testülete, hogy rendeletben határozza meg az önkormányzati képviselőnek, a bizottsági 

elnöknek és tagnak, továbbá a tanácsnoknak járó tiszteletdíjat és természetbeni juttatást. 

A jelenleg hatályos rendeletben meghatározott tiszteletdíjak összege 2019. októbere óta nem 

emelkedett. Az azóta eltelt időszakban a garantált bérminimum, a minimálbér, valamint az infláció 

jelentős mértékben emelkedett, ami miatt a tiszteletdíjak korrekciója időszerűvé vált. Egy új rendeletet 

javasolt elfogadásra, amelyben a tiszteletdíjak mértéke a minimálbér meghatározott %-ában kerülne 

megállapításra, így elkerülhető a tiszteletdíjak nominál- és reálértékének csökkenése. A rendeletet 

javasolta 2025. január 1-jétől alkalmazni. A minimálbér összege 2025. január 1-jétől 290.800 Ft. 

Az infláció, illetve a minimálbér, valamint garantált bérminimum emelkedése természetesen az 

önkormányzati intézményekben dolgozó valamennyi munkavállalót érinti. A szakképzett munkaerő 

megtartása, valamint az üres álláshelyek csökkentése érdekében indokolt lenne, hogy az 

önkormányzati intézmények összes dolgozójára vonatkozóan a decemberi illetményhez viszonyítva a 

központi és helyi intézkedések hatására összességében 15%-os bérfejlesztés lehetősége kerüljön 

beépítésre a 2025 évi költségvetés tervezetének számszaki adatai közé. 

 

Szabó György települési képviselő jelezte, a Mi Hazánk egyetért a tiszteletdíj emelésével, a 

mértékével viszont nem. A bizottsági ülésen javasolták, hogy a 160%-os emelés mértékét a felére 

csökkentsék, 130%-ban állapítsák meg.  

 

Dr. Tomayer Tamás jegyző felhívta a figyelmet arra, hogy a rendelettervezet 2. § (1) bekezdése az 

alábbi: „Az önkormányzati képviselő tiszteletdíjának havi bruttó összege: a kötelező legkisebb 

munkabér (továbbiakban: minimálbér) 70%-a.” Tehát ehhez képest lehet módosító javaslatot 

benyújtani. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Takács Károly polgármester felhívta 

képviselőtársai figyelmét arra, hogy az előterjesztés kapcsán két szavazásra fog sor kerülni. Kérte, 

először szavazzanak az előterjesztésben szereplő rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő részvételével, 9 igen szavazattal 

és 1 tartózkodással a rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

24/2024. (XII. 18.) önkormányzati rendeletét 

az önkormányzati képviselők, a bizottsági tagok és a tanácsnokok tiszteletdíjáról 

 

Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 9 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

203/2024. (XII. 12.) határozata 

a 2025. évi költségvetést érintő döntésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Jóváhagyja az önkormányzati intézmények dolgozóira vonatkozóan, hogy a decemberi 

illetményhez viszonyítva 15%-os bérfejlesztés kerüljön megvalósításra. 

2. Utasítja a polgármestert, hogy a 2025. évi költségvetésben gondoskodjék az előirányzat 1. 

pontban foglaltak lehetőség szerinti beépítéséről.   

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. december 18. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző  

  a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

 
 

7. NAPIRENDI PONT: Gépjárműbeszerzések 

 

Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, az Oroszlányi Rendőrkapitányság feladatainak maradéktalan 

ellátásához szükségessé vált egy megfelelő terepjáró képességgel rendelkező jármű, melynek 

beszerzésével Oroszlány Város Önkormányzata hozzá kíván járulni a város közbiztonságának 

fejlesztéséhez. A városi rendőrkapitány úrral közösen kiválasztott és felszerelt, az előterjesztésben 

szereplő Ford Ranger tehergépkocsira esett a választásunk. Ezen jármű útjainkon való jelenléte 

pozitívan befolyásolná a város nehezebben elérhető részeinek, többek között a Német- és Nyíres dűlők 

közbiztonságát is. 

 
Hufnágel Ákos rendőrkapitány elmondta, amikor közel másfél hónappal ezelőtt felmerült ez a 

probléma, rögtön azon kezdtek el dolgozni, hogy ez a gépjárműbeszerzés megvalósuljon. A képviselő-

testület az előterjesztésben megkapta, hogy mit tartalmaz ez az autó. A Ford Ranger mellett döntöttek, 

melyre kaptak egy nagyon kedvező árajánlatot. Az előterjesztés mellékletét képezi a felszereltség, ami 

a rendőri jellegről, a rendőri arculatról szól. 3 csomagot látnak, az árak mindenhol egyformák, kivéve 

a megkülönböztető jelzés szerelése esetében. Az 1 M Ft-os csomag egy mobil megkülönböztető jelzés, 

a középső csomag egy fix megkülönböztető jelzés, a 3. csomag pedig egy olyan berendezés, amit 

városon belül nem alkalmaznak, inkább gyorsforgalmi utakon, autópályákon, ami kiírja a mögöttük 

haladónak, hogy mi a teendője. A középső csomagot szeretnék választani. Az elég lesz itt a városon 

belül. 

Az üléshuzat 313 E Ft-os tétel. Ezzel nem élnének, tomfatartóval, illetve az elemlámpatöltő sem 

élnének. Korábban volt egy ilyen beszerzés, a tomfatartó rögtön letörik az ajtóról, minden kolléga 

rendelkezik saját elemlámpával, tehát az elemlámpatöltő is teljesen felesleges beszerelés. Egy masszív 

üléshuzatra a Ford 91.200 E Ft-os ajánlatot adott.  

Megemlítette, hogy a Ford 5 éven keresztül évente egyszer szervíz anyag- és munkadíjat áll a 

gépjármű tulajdonosának.  

A gépjármű az Oroszlányi Rendőrkapitányságot fogja szolgálni a vármegyében és a kistérségben. 

Nem lesz kölcsönadva, ezt garantálta. 

 

Takács Károly polgármester megerősítette, hogy a közmeghallgatáson, illetve azt megelőzően a 

Nyíres dűlőben tartott fórumon egyértelművé vált, hogy a bűnüldözés egyik akadálya, hogy az 

elkövetőket nehéz a Skodával követni. Ennek véget kell vetni. Kérte a képviselő-testület támogatását, 

hogy ne legyen fizikai akadálya a bűnüldözésnek.  

Jelezte, az előterjesztés másik része hozzá kapcsolódik. Az volt az eredeti szándéka, hogy a saját 

teherautójával szolgálja a munkáját. Ez a szándék meghiúsult, mert az általa beszerzett szoftvernek a 

napi leválogatása és jelentése még nem garantálja annak az elszámolhatóságát. Így arra kérte a 

képviselő-testületet, hogy a hivatalhoz illő, korábban is rendelkezésre álló jármű beszerzéséhez 

járuljanak hozzá. 
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Kontschán Flórián Jenő települési képviselő a rendőrség részére beszerzendő gépkocsival 

kapcsolatban elmondta, az teljesen egyértelmű, hogy erre az autóra szükség van Oroszlányban. Azt is 

el tudja fogadni, hogy erre a rendőrségnek jelen pillanatban nincsenek forrásai. Azt nehezen tudja 

elfogadni, hogy a kiegészítő megkülönböztető jelzések ára az autó értékének 1/4-ét teszi ki. Támogatja 

természetesen az autó beszerzését és a felszerelését is. Örül volna, ha a rendőrkapitányság is 

valamilyen módon hozzájárul ehhez a gépjárműhöz, nem csak az önkormányzat és nem csak a Ford. 

 

Hufnágel Ákos rendőrkapitány elmondta, náluk központi beszerzés van. A vármegye, a város nem tud 

végrehajtani beszerzést. Több kapitányság országszerte önkormányzati támogatással szerez be 

gépjárművet, illetve egyéb tárgyi eszközöket. Nagyon magas összeget képviselnek a kiegészítők. 

Speciális eszközöket kell elképzelni, Magyarországon egy cég foglalkozhat ilyen beszerzésekkel, 

felszerelésekkel, ami a rendőri jelleget biztosítja. Monopol helyzet van, sajnos ez az ára. Ennek a 

gépjárműnek úgy van értelme, ha fel van vérezve ezekkel az eszközökkel. 

 

Takács Károly polgármester hozzátette, tudomása szerint a központi beszerzés terepjárónak egy 

Suzuki Vitarát jelölt meg.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő megerősítve kapitány urat, valóban a tűzoltóságnál isszintén 

központi beszerzés működik. Élnek, vagy visszaélnek az egyszereplős piac lehetőségével, úgy 

áraznak, ahogy ők akarnak. Az előterjesztést támogatva megjegyezte, jobban jártak volna, ha 2012 

tájékán a megyei kapitányság elfogadja azt a két kiképzett lovat, amit ajánlottak, illetve annak a 

tartását, az sem lett volna olcsó. Reálértékben a két lóval az önkormányzat jobban járt volna. 

Kérte – igaz, hogy a szöveges előterjesztésben szerepel – a határozati javaslat 3. pontja kiegészüljön 

az alábbi szövegrésszel: „…csak illetékességi területén való feladatellátáshoz.” 

 

Takács Károly polgármester elmondta, ez volt az eredeti szándék is. Ebben meg is egyeztek, a 

rendőrkapitányság felső vezetői is elfogadták ezt.  

Hozzátette, a lovas rendőrség sem az önkormányzat miatt hiúsult meg. 

Jelezte, befogadta azt a módosító javaslatot, mely szerint a határozati javaslat 3. pontja az alábbi 

legyen:  

„3. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a megvásárolt gépjárművet további üzemeltetésre ingyenesen 

átadja Oroszlány Rendőrkapitányság részére, csak illetékességi területén való feladatellátáshoz.” 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte fenti módosítással együtt 

szavazzanak a módosított előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 10 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

204/2024. (XII. 12.) határozata 

gépjárműbeszerzésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete: 

1. Egyetért az Oroszlány Rendőrkapitányság részére terepjáró tehergépkocsi biztosításával, melyre a 

2025. évi költségvetésében maximum bruttó 21.590.000 Ft-ot biztosít. 

2. Felhatalmazza a polgármestert az 1. pontban szereplő gépjármű adásvételi szerződés aláírására. 

3. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a megvásárolt gépjárművet további üzemeltetésre 

ingyenesen átadja Oroszlány Rendőrkapitányság részére, csak illetékességi területén való 

feladatellátáshoz. 

4. Egyetért az előterjesztésben szereplő Skoda SuperB gépkocsi megvásárlásával, melyre a 2025. 

évi Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal költségvetésében maximum bruttó 18.500.000 Ft-

ot biztosít. 

5. Felhatalmazza a jegyzőt a 4. pontban szereplő gépjármű adásvételi szerződés aláírására. 
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6. Utasítja a polgármestert, hogy a 2025. évi költségvetésben gondoskodjék az 1. és 4. pontban 

foglaltak szerinti előirányzatok beépítéséről.   

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. december 18. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

SZÜNET 

14:14-14:28 

 

A szünetben Babai János települési képviselő megérkezett a képviselő-testület ülésére, Kontschán 

Flórián Jenő települési képviselő pedig a szünetet követően nem volt jelen az ülésteremben, így a 

jelenlévő települési képviselők száma: 10 fő. 

 

 

8. NAPIRENDI PONT: Oroszlány város szolgáltatástervezési koncepciójának felülvizsgálata 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Baráth Domonkos intézményvezető 

 Szemző Ildikó osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. 

évi III. törvény 92. § (3) bekezdése rögzíti, hogy a legalább 2000 lakosú települési önkormányzat a 

szociálisan rászorult személyek részére biztosítandó szolgáltatási feladatok meghatározása érdekében 

szolgáltatástervezési koncepciót készít. A szolgáltatástervezési koncepció tartalmát a helyi 

önkormányzat kétévente felülvizsgálja és aktualizálja. A szolgáltatástervezési koncepcióra vonatkozó 

törvényi előírás összhangban áll a közigazgatás és az ágazat 2011 óta tartó átalakításának 

tendenciájával, törekvéseivel.  

 

14 óra 30 perckor Kontschán Flórián Jenő települési képviselő visszatért az ülésterembe, a jelenlévő 

települési képviselők száma: 11 fő. 

 
Takács Károly polgármester jelezte, a törvényben foglaltak szerint a koncepció tartalmazza 

különösen - a lakosságszám alakulását, a korösszetételt, a szolgáltatások iránti igényeket; - az ellátási 

kötelezettség teljesítésének helyzetét, az ütemtervet a szolgáltatások biztosításáról; a szolgáltatások 

működtetési, finanszírozási, fejlesztési feladatait, az esetleges együttműködés kereteit; az egyes 

ellátotti csoportok (idősek, fogyatékos személyek, hajléktalan személyek, pszichiátriai betegek, 

szenvedélybetegek) sajátosságaihoz kapcsolódóan a speciális ellátási formák, szolgáltatások 

biztosításának szükségességét. 

A felülvizsgálat során figyelembe vették a következő évek várható legfontosabb szociálpolitikai 

kihívásait, a jogszabályváltozásokat. Oroszlány város szociális szolgáltatástervezési koncepciójának 

2024. évi felülvizsgálati dokumentumát az előterjesztés 1. melléklete tartalmazza. 

Hozzátette az átfogó és részletes anyaghoz, hogy okulva a korábbi tapasztalatokból, és a jelentkező 

igényekből, az idősek nappali ellátásának a szolgáltatási területét a következő évben bővíteni 

javasolja. Indoka az, hogy a lakosság idősödésével növekszik azoknak a száma, akik sajnos már nem 

tudják teljes mértékben egyedül ellátni magukat, viszont még a lakóotthonukban szeretnének maradni. 

Hozzátartozóik távol vannak, vagy nem tudnak napi ellátást biztosítani. Fizikai igénye van ennek az 

ellátandó területnek, ami jelenleg 5 fővel és 45 érintett ellátottal működik. Azt fogja javasolni a 

képviselő-testületnek, illetve intézményvezető úrnak, hogy a jövőben ezt a duplájára emeljék. Egészen 

biztos, hogy a városban lesz és van sajnos még további olyan 45 személy, akinek ezen napi problémáit 

valószínűleg megoldaná. Tudomása szerint van más piaci szereplő is, de valószínűleg az 

önkormányzat által szakszerű feladatellátásnak, (ami nagyon bizalmi jellegű is) talán a garanciája 

sokkal magasabb, mint bármilyen más jellegű szolgáltatásnak. Valószínűleg így kezelhetőbbek az 

ellátási körülményei. Ez bizonyára többletköltséget fog okozni az önkormányzatnak, de gondoljanak 

arra, hogy hány embernek van erre az ellátásra szüksége, mennyire humánus feladat, egyszerre tudnák 

biztosítani az otthon maradásnak a meghitt és fontos körülményeit, illetve a mozgásukban korlátozott 

idős személyek mindennapi életének könnyítését, a rájuk való rendszeres odafigyelést. Ez a 

későbbiekben fog napirendre kerülni. A tanulmány is egy elég komoly bekezdést szentel erre.  
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Papp Péter Attila települési képviselő kiegészítette polgármester urat, hogy véleménye szerint még 

egy óriási lakossági nyomás, illetve igény jelentkezik folyamatosságban a képviselő-testület felé: 

javasolta, középtávon vizsgálják meg a hajléktalan szálló városközpontból való áttelepítését. Ez egy 

óriási folyamatos lakossági igény, amivel ő is személy szerint egyetért. 

 

Takács Károly polgármester elmondta, természetesen meg fogják vizsgálni. Ez egy nagyon összetett 

ügy, tekintettel a fizikai ellátási feladatokra, a szociális háttérre. Ezzel foglalkozni kell, nehezen 

oldódik meg, nem fog így hosszú távon jól működni. Kényes téma, mindenképpen szeretnének a 

szolgáltatáson úgy javítani, hogy egyben ne zavarják a környezetben élőket sem.  

 

Gyuga Mihály József VGFB elnök/települési képviselő elmondta, Papp Péter Attila képviselőtársa 

már említette az egyik szegmensét ennek az anyagnak. Megköszönte, nagyon összetett, jól átgondolt. 

Gyakorlatilag bármelyik szegmensébe, ha átforgatja a VFGB témakörébe az elvárásait, javaslatait, és 

bővítési igényeit, akkor nemcsak a hajléktalan szálló jelentkezik – ez már évek óta igény lenne a város 

részéről, hanem az óvodáknál a tornaszobák kialakítása, az idősek napköziotthonos ellátása, 

volumenfejlesztése, még további bővítési lehetőség lenne az idősek bentlakásos intézetének a 

létrehozása városi szinten, mert erre is rendkívül nagy igény van.  

 
14 óra 37 perckor Székely Antal települési képviselő megérkezett az ülésterembe, a jelenlévő 

települési képviselők száma: 12 fő. 

 

Gyuga Mihály József VGFB elnök/települési képviselő kapcsolódott polgármester úr azon 

mondatához, hogy az idősek, illetve az ellátottak biztonságérzete nyilván minden intézményben 

megfelelően biztosított, de az igazi biztonságérzetet egy önkormányzati tulajdonlással lehet leginkább 

biztosítani. A megfelelő anyagi és személyi háttérrel ez még nagyobb biztonságot jelenthet az idősek 

számára és egy még nagyobb bizalmi tőkét is jelenthet. Az előterjesztés kapcsán az elkövetkezendő 

időben a ciklusban több témakörben együtt fognak dolgozni és vissza fognak térni rá. 

 

Takács Károly polgármester jelezte, nyitott ennek az ügynek a fogadására. Korábbi képviselő-

testületek kértek erre vonatkozóan tanulmányterveket, elemzéseket. Ezeket meg kell ismerni. A város 

idősödésével ez a fajta szolgáltatási kényszer egyre nagyobb kívánság és egyre nagyobb feladat.  

 

Rajnai Gábor PHB elnök/települési képviselő elmondta, a Pénzügyi és Humán Bizottság tárgyalta az 

előterjesztést és elfogadásra javasolta. Örömmel hallotta a felvetéseket polgármester úrtól is, amit a 

jövőben ebben az ügyben felvázolt. Javasolta azon anyagoknak az áttekintését, amelyek az elmúlt 

időszakban készültek. Különös tekintettel az időskorú ellátásnál arra, hogy a házigondozást igényelték 

a legtöbben a felmérés alapján. 

 
További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így Takács Károly polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

205/2024. (XII. 12.) határozata 

Oroszlány város szociális szolgáltatástervezési koncepciójának felülvizsgálatáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Oroszlány város szociális szolgáltatástervezési koncepcióját felülvizsgálta, és a 

szolgáltatástervezési koncepciót az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja.  

2. Köszönetét fejezi ki az Önkormányzati Szociális Szolgálat munkatársainak a koncepció 

elkészítéséért.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. december 18. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 
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9. NAPIRENDI PONT: Oroszlány város 2025. évi egészségügyi programja 

 
Előadó:  Rajnai Gábor, a PHB elnöke 

Előkészítő: Szemző Ildikó osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, az idei évben is folytatódott a 2016. évben indított városi 

egészségügyi program. Ennek keretében az önkormányzat a csecsemők részére rota vírus elleni 

védőoltást, a köznevelési intézményekben pedig az ételallergia okozta anafilaxiás reakció elleni 

Epipen injekciót biztosított. Tekintettel az egészségügyi program sikerességére, tovább arra, hogy az 

önkormányzat fontos feladatának tekinti, hogy nagyobb kötelezettséget vállaljon a betegségmegelőzés 

terén, ezért a megkezdett védőoltási program folytatására tett javaslatot. Javasolta tovább biztosítani a 

csecsemők részére a rota vírus elleni védőoltást, továbbá Oroszlány város valamennyi köznevelési 

intézményében, a bölcsődében, valamint a Családok Átmeneti Otthonában az ételallergia okozta 

anafilaxiás reakció elleni Epipen injekció biztosítását. 

 
Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztésben szereplő 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

206/2024. (XII. 12.) határozata 

Oroszlány város 2025. évi egészségügyi programjáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete:  

1. Az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja és támogatja Oroszlány város 2025. évi 

egészségügyi programját. 

2. Az egészségügyi program megvalósításához szükséges 6.500.000,- Ft anyagi fedezet összegét a 

2025. évi költségvetésében lehetőség szerint biztosítja.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. december 18. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

 

10. NAPIRENDI PONT: Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester tájékoztatta a jelenlévőket, hogy bérbevételi igény érkezett kettő, a 

Felső-telep környezetében elhelyezkedő és az önkormányzat tulajdonát képező szántó ingatlanra, 

melyek nem képezik részét a „Helyi gazdaságfejlesztés” című pályázat által fejlesztendő területnek.  

Tekintettel arra, hogy a közeljövőben az érintett ingatlanok ipari célra történő hasznosítása nem 

tervezett, a későbbi hasznosítási elképzelések megvalósításáig azok ideiglenes hasznosítása bérleti 

szerződés keretében javasolható. Mivel az ingatlanok könyv szerinti értéke külön-külön nem haladja 

meg az önkormányzati rendeletben rögzített 10 M Ft összegű értékhatárt, azok bérbeadása pályáztatás 

nélkül történhet az előterjesztés szerinti bérleti díj ellenében. 

 
Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztésben szereplő 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

207/2024. (XII. 12.) határozata 

az önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Egyetért az Oroszlány Város Önkormányzata 1/1 tulajdonát képező, oroszlányi  

a) 0267/3 helyrajzi számú, szántó megnevezésű, 12.000 m2 területű és 

b) 0267/4 helyrajzi számú, szántó megnevezésű, 17.267 m2 területű 

ingatlanok 5 éves időtartamra szóló bérleti szerződés keretében történő hasznosításával. 

2. Az 1. pont szerinti ingatlanok hasznosítása kapcsán bérleti díjként a következő összegeket 

határozza meg: 

a) 0267/3 helyrajzi számú ingatlannál: 75.118 Ft/év + 27% ÁFA, mindösszesen bruttó 95.400 

Ft/év, 

b) 0267/4 helyrajzi számú ingatlannál: 108.089 Ft/év + 27% ÁFA, mindösszesen bruttó 137.273 

Ft/év. 

3. Felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti ingatlanokra vonatkozó bérleti szerződések 

előkészítésére, aláírására. 

4. Az 1. b) pont szerinti ingatlan esetében a bérleti szerződésben rögzíteni szükséges, hogy a bérlő 

tűrni köteles a „Helyi gazdaságfejlesztés” című TOP-Plusz-1.1.1-21-KO1-2022-00003 azonosító 

számú pályázat keretében megvalósuló építési beruházásokkal érintett, esetleges 

területhasználatot. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. december 18. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

 

 

11. NAPIRENDI PONT: Iskolakifli biztosítása az általános iskolás korú gyermekek részére 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, Oroszlány Város Önkormányzata több éve biztosítja az 

iskolakiflit az oroszlányi köznevelési intézményekben I-VIII. évfolyamon tanuló gyermekek részére. 

A köznevelési intézmények vezetőivel történt egyeztetés alapján 2025. évre is kérik az 

önkormányzatot, hogy biztosítsa az általános iskolás korú tanulók számára a napi 1 db kiflit, tanítási 

napokon a délelőtti nagyszünet időszakában. Az intézményvezetők kérése alapján igényelt 

kiflimennyiség költsége a 2025. évre várhatóan bruttó: 6 millió Ft. A megvalósításhoz szükséges 

legkedvezőbb ajánlatot a Kolcsár Sütőipari Kft. adta, akivel a képviselő-testület támogató döntése 

esetén 2025. január 06. napjától lenne lehetséges a szállítási szerződést megkötni. 

Kérte a diákoktól, egyék meg a kiflit, vagy vigyék haza és adják oda a testvérüknek. 

 

Rajnai Gábor PHB elnök/települési képviselő elmondta, a Pénzügyi és Humán Bizottság ülésén pár 

bizottsági tag felvetése alapján megkereste mindhárom intézményvezetőt a kiflik hasznosultsága, 

illetve ezzel kapcsolatos kérdésekben. Mindhárom intézményvezető jónak tartja, köszöni az 

előterjesztést és a megvalósulást. A felvetett anomáliákat úgy próbálják megoldani, hogy a rendelések 

nagyságát bizonyos ciklusos időszakokban tudják módosítani, és továbbra is figyelik azt, hogy ez a 

kifliellátást megtörténjen.  

 
Papp Péter Attila települési képviselő egyetértett Rajnai Gábor elnök úrral, illetve az 

intézményvezetőkkel is. Javasolta, hogy egy egyhónapos próba után nézzék meg ezeket a 

mennyiségeket. Elég egyszerű a dolog, ugyanis minden iskolában van kihelyezve hivatali dolgozó, aki 

az ebédjegyeket kezeli. Rájuk bízva vizsgálják meg, hogy 1 hónap múlva is ezek a számok 

mutatkoznak-e. Ugyanis azzal nagyon nem értene egyet, ha maradna a kifliből, ha azt valaki 

hazavinné. Azt a gyerekeknek veszik és csak annyit vásároljanak, amennyit el is fogyasztanak. Nála 

elviekben sem fér bele, hogy ott száradjon a gyerek előtt a kifli, véleménye szerint még példamutatás 

szempontjából sem jó. Tehát egy 1 hónap után egy felülvizsgálat megoldható lenne. 
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Takács Károly polgármester elmondta, kicsit azért zavaró ez a javaslat, mert nem első bevezetésről 

beszélnek, kvázi a próbaüzem már lefolyt. Módosító javaslatként befogadja, de fontolják meg azt, 

hogy lehet-e próbaüzemet tartani egy több éve futó ügyben, ami már lefutotta a próbaüzemét. A 

szándékot érti, hogy ne maradjon meg a kifli, illetve, hogy ne vesszen kárba. 

Elmondta, egy éves kvantumot kell megrendelniük. El tudja fogadni, hogy pontos visszajelzést 

kapjanak arra vonatkozóan, hogy mi a tapasztalat. Ez orientálná a képviselő-testületet arra, hogy jól 

döntött-e. Szigorúbb, vagy pontosabb ellenőrzést kérnek az intézményektől, mert végül is anyagi és 

erkölcsi értékkel bír. Javasolta, hogy a határozati javaslatot egészítsék ki egy 4. ponttal, mely az alábbi 

lesz: Kérik a felhasználás ellenőrzését, a tapasztalatok visszajelzését. 

 
További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte, fenti módosítással szavazzanak a 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

208/2024. (XII. 12.) határozata 

az általános iskolás korú gyermekek részére történő iskolakifli biztosításáról 
 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. 2025. január 06. és 2025. december 31. közötti időszakban az oroszlányi köznevelési 

intézményekben I-VIII. évfolyamon tanuló, általános iskolás gyermekek részére a tanítási 

napokon egy-egy kiflit biztosít. 
2. Felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésére a Kolcsár Sütőipari Kft.-vel. 

3. Utasítja a polgármestert, hogy a beszerzéshez szükséges 6 millió Ft összeget az Önkormányzat 

2025. évi költségvetésébe tervezze be. 

4. Kéri az intézményvezetőktől a felhasználás ellenőrzését és a tapasztalatok visszajelzését. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. december 18. 
Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző  
 

 

12. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2025. évi munkaterve 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, a képviselő-testületi munka tervezhetősége céljából a korábbi 

évekhez hasonlóan készítették elő a munkaterv-tervezetet, mely az előterjesztés 2. mellékletét képezi.  

A napirendi javaslatok jelentős része a magasabb szintű és a helyi jogszabályokban szereplő, továbbá 

a Képviselő-testület döntése alapján feladatot meghatározó, kötelezően tárgyalandó napirend. Ezeket a 

napirendi javaslatokat egészítették ki a beérkezett javaslatok figyelembevételével. 

 
Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztésben szereplő 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

209/2024. (XII. 12.) határozata 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2025. évi munkatervének elfogadásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztés 2. melléklete szerinti 

tartalommal elfogadja a 2025. évi munkatervét. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. december 18. 

Felelős: a határozat kihirdetésére: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

 

13. NAPIRENDI PONT: A polgármester illetményének és költségtérítésének megállapítása 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, 2024. november 29. napjával módosításra kerültek a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény polgármesterek díjazására vonatkozó szabályai. 

A polgármester illetménye a tárgyévet megelőző évre vonatkozó nemzetgazdasági havi átlagos bruttó 

kereset meghatározott szorzatában kerül meghatározásra. A polgármester a 10.001–30.000 fő közötti 

lakosságszámú település esetében a nemzetgazdasági átlagkereset háromszorosának megfelelő összegű 

illetményre jogosult. 

A törvény értelmében a polgármester illetményét 2024. október 1. napjától a 2023. év január–

december közti időszakban a teljes munkaidőben alkalmazásban állók esetében a legalább 5 főt 

foglalkoztató vállalkozásoknál, a költségvetési intézményeknél és a foglalkoztatás szempontjából 

jelentős nonprofit szervezeteknél 2024-ben közzétett nemzetgazdasági átlagkereset (589.114 Ft) 

háromszorosának megfelelő összegben kell megállapítani. A közszolgálati tisztviselőkről szóló 

törvény értelmében az illetményt száz forintra kerekítve kell megállapítani.  

Mindezek alapján a főállású polgármester 2024. október 1. napjától havi bruttó 1.767.300 Ft 

illetményre jogosult. Emellett a polgármestert a jogszabályok alapján idegennyelv-tudási pótlék is 

megilleti. A korábban becsatolt dokumentumok szerint a polgármester az illetményalap 30%-ának 

megfelelő idegennyelv-tudási pótlékra jogosult. Az idegennyelv-tudási pótlék összege mindezek 

értelmében 11.595 Ft. Továbbá az Mötv. szerint a főállású polgármester havonta az illetményének 

15%-ában meghatározott összegű költségtérítésre, azaz 265.095 Ft jogosult. 

 

A polgármester illetményét és költségtérítését a képviselő-testületnek határozatban rögzítenie kell. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt. 

 

Takács Károly polgármester tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a törvényességi felügyeleti 

osztály álláspontja alapján be kell jelentenie érintettségét.  

Kérte, a képviselő-testületet, hogy szavazzon a döntéshozatalból történő kizárása kérdésében. 

Megerősítette, hogy a képviselő-testületnek az illetménye megállapítása tárgyában mérlegelési jogköre 

nincs, azt csak deklarálnia szükséges.  

Kérte, aki egyetért azzal, hogy ne vegyen részt a döntéshozatalban, azaz kizárásra kerüljön, az igennel 

szavazzon. Aki a kizárással nem ért egyet, az kérte, nemmel szavazzon. 

 

A Képviselő-testület a kizárást nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 nem 

szavazattal nem fogadta el, és meghozta a következő határozatot:  
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

210/2024. (XII. 12.) határozata 

döntéshozatalból történő kizárásról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Takács Károly polgármestert a polgármester 

illetményéről és költségtérítéséről szóló döntéshozatalból személyes érintettsége miatt nem zárja ki. 

 

Határidő: a határozat végrehajtására: azonnal 

Felelős: a határozat végrehajtásáért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Takács Károly polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület döntése alapján részt vehet a 

döntéshozatalban.  

Kérte, szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

211/2024. (XII. 12.) határozata 

a polgármester illetményének és költségtérítésének megállapításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

3. 2024. október 1. napjától kezdődően Takács Károly, Oroszlány város főállású polgármestere 

illetményét a törvényben meghatározott havi bruttó 1.767.300 Ft-ban, idegennyelv-tudási pótléka 

összegét 11.595 Ft/hó, költségtérítését 265.095 Ft/hó összegben állapítja meg.  

4. A polgármester részére 2025. évben a köztisztviselőkkel azonos mértékű cafetéria juttatást 

biztosít.  

5. Utasítja a polgármestert, hogy a 2025. évi költségvetésben gondoskodjék az előirányzat 1. és 2. 

pontban foglaltak szerinti beépítéséről.   

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. december 18. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző  

  a határozat végrehajtására: Takács Károly polgármester 

 

 

14. NAPIRENDI PONT: Az alpolgármesterek illetményének és költségtérítésének 

megállapítása 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, a polgármesterek díjazására vonatkozó szabályainak 

megváltozásával módosul az alpolgármesterek illetménye is. A polgármester illetménye a tárgyévet 

megelőző évre vonatkozó nemzetgazdasági havi átlagos bruttó kereset meghatározott szorzatában 

kerül meghatározásra. A Magyaroroszág helyi önkormányzatairól szóló törvény értelmében a főállású 

alpolgármester illetményét a képviselő-testület állapítja meg a polgármester számára meghatározott 

illetmény 70-90%-a közötti összegben. A Magyaroroszág helyi önkormányzatairól szóló törvény 

2024. november 29. napjától hatályos, polgármester díjazására vonatkozó szabályait 2024. október 1-

jétől kell alkalmazni. A polgármester havi illetménye 1.767.300 Ft, ezért az főállású alpolgármesterek 

havi illetménye 1.237.110 Ft és 1.590.570 Ft közötti összegben kerülhet megállapításra a 

megválasztásuktól kezdődően. Emellett az alpolgármestert a közszolgálati tisztviselőkről szóló 

törvény értelmében idegennyelv-tudási pótlék is megilleti.  

A fentiek alapján javasolta, hogy a képviselő-testület Gerenday Zsuzsanna főállású alpolgármester 

havi illetményét 1.590.500 Ft-ban, valamint Mók Attila főállású alpolgármester havi illetményét 

1.450.000 Ft-ban állapítsa meg 2024. október 10. napjától. 

Továbbá a Magyaroroszág helyi önkormányzatairól szóló törvény alapján a főállású alpolgármesterek 

havonta a tiszteletdíj 15%-ában meghatározott összegű költségtérítésre jogosultak. 
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Kiegészítésként hozzátette, hogy mindkét alpolgármestertől igen intenzív munkát vár el és ezt 

kontrollálja is. Tehát emögött nagyon komoly teljesítményelvárás is van. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt. 

 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester az előterjesztés kapcsán bejelentette személyes érintettségét.  

 
Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak Gerenday Zsuzsanna alpolgármester 

döntéshozatalból történő kizárásáról. 

 

A Képviselő-testület a kizárást nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 nem 

szavazattal nem fogadta el, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

212/2024. (XII. 12.) határozata 

döntéshozatalból történő kizárásról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Gerenday Zsuzsanna alpolgármestert az 

alpolgármesterek illetményéről és költségtérítéséről szóló döntéshozatalból személyes érintettsége 

miatt nem zárja ki. 

 

Határidő: a határozat végrehajtására: azonnal 

Felelős: a határozat végrehajtásáért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Takács Károly polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület döntése értelmében Gerenday 

Zsuzsanna alpolgármester részt vehet a döntésben.  

Kérte, szavazzanak a főállású alpolgármesterek illetményének megállapításáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 11 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta a következő 

határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

213/2024. (XII. 12.) határozata 

a főállású alpolgármesterek illetményének és költségtérítésének megállapításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Gerenday Zsuzsanna főállású alpolgármester illetményét 2024. október 10. napjától havi bruttó        

1.590.500 Ft-ban, idegennyelv-tudási pótlékát havi bruttó 11.596 Ft-ban, költségtérítését 238.575    

Ft/hó-ban állapítja meg. 

2. Mók Attila főállású alpolgármester illetményét 2024. október 10. napjától havi bruttó 1.450.000 Ft-

ban, költségtérítését 217.500 Ft/hó -ban állapítja meg. 

3. A főállású alpolgármesterek részére 2025. évben a köztisztviselőkkel azonos mértékű cafetéria 

juttatást biztosít.  

4. Utasítja a polgármestert, hogy a 2025. évi költségvetésben gondoskodjék az előirányzatok 1. 2. 3. 

pontban foglaltak szerinti beépítéséről.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. december 18. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 a határozat végrehajtására: Takács Károly polgármester 
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15. NAPIRENDI PONT: Pons Danubii Alapszabályának módosítása 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Imrő János pályázati referens 

 

Takács Károly polgármester elmondta, Oroszlány Város Önkormányzata 2012 óta tagja a Pons 

Danubii EGTC-nek. A szervezet alapításakor a működőképesség biztosítása érdekében a szervezet 

alapszabályában került rögzítésre a tagdíj számításának az alapja és annak 0,5 euro/lakos mértéke. A 

Pons Danubii az elmúlt 12 év során számos projektet valósított meg, a tagsági státuszból Oroszlány is 

több projekt keretében részesült közvetlenül és közvetett módon is támogatásban. A szervezet az 

elmúlt időszakban számos megvalósított projektje keretében gyarapította saját és tagtelepülései 

vagyonát, ennek eredménye a Pons Danubii Innocentre épülete, mely megteremtette a szervezet 

székhelyét is. A projektek megvalósításához kapcsolódóan hitel formájában tudta biztosítania 

fejlesztési projektek önerejét és azok üzemeltetési költségeit. A folyamatosan csökkenő tagtelepülési 

lakosságszámok és az elmúlt 12 év inflációs környezete miatti bevételcsökkenések 

alulfinanszírozottságot eredményeztek, melyet a tagdíjbevételek növelésével lehet ellensúlyozni. A 

Pons Danubii december 5-ei közgyűlésén az a határozat született, hogy a jelenlegi tagdíj mértékét 1 

euro/lakos mértékre javasolják emelni, hogy a finanszírozási problémák hosszú távú kezelése 

biztosítható legyen. Az alapszabály csak akkor módosítható, ha azt minden település képviselő 

testülete elfogadja. Tekintettel arra, hogy Oroszlány város Pons Danubii tagsága számos előnyt jelent 

a településnek, így javasolta a tagdíj emelését elfogadni a határozati javaslatban foglaltak szerint. 

Hozzátette, látja az előrehaladást ebben az ügyben. A város számára ennek véleménye szerint pozitív 

szaldója van. Szerény, 4 fős szervezet dolgozik és 7 település szerteágazó elképzeléseit próbálja 

összehangolni. Kétségtelen, hogy viszonylag nagy mértékű a tagdíjemelés, de nem volt módosulás az 

elmúlt években. 

 
Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztésben szereplő 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

214/2024. (XII. 12.) határozata 

a Pons Danubii Alapszabályának módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Egyetért a Pons Danubii Alapszabályának módosításával arra tekintettel, hogy az éves tagdíj 

mértéke 1 euro/fő mértékben kerüljön megállapításra és vállalja ezen összegű éves tagdíjak 

kifizetését. 

2. Utasítja a polgármestert, hogy a 2025. évi költségvetésbe tervezze be a várhatóan 8.873 euro, 

jelenlegi árfolyam szerint 3.683 E Ft összegű tagdíj többlet megfizetésének fedezetét.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. december 18. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 



 

21 

 

 

16. NAPIRENDI PONT: Pályázat benyújtása a Bányászati Múzeum szálláshely fejlesztésére 

vonatkozóan (INTERREG HUSK-2401) 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Imrő János pályázati referns 

 

Takács Károly polgármester elmondta, Oroszlány Város Önkormányzata 97/2024. (VI. 27.) 

határozatában döntött arról, hogy pályázatot kíván előkészíteni a Bányászati Múzeum területén történő 

szálláshelyfejlesztésre vonatkozóan. Az INTERREG Szlovák-Magyar Határon Átnyúló 

Együttműködési Program keretében van mód a Pons Danubii EGTC-n keresztül pályázatot benyújtani 

a térség turisztikai akciótervében foglalt fejlesztések megvalósítására. A Pons Danubii 2024. december 

5-ei közgyűlésén döntés született arról, hogy az oroszlányi projektrész 665.000 euro összköltségben, 

20%-os önerő biztosításával kerülhet benyújtásra a pályáztató részére. 

Az Oroszlányi Bányászati Múzeumot üzemeltető LÜN Kft. ügyvezetője, Tassi József úr azzal a 

kéréssel kereste meg, hogy a projektegyeztetések alapján a város szempontjából legjobb 

elszámolhatósági forgatókönyv szerint a LÜN Kft. pályázati részvétele eredményezné, így a javasolta 

a pályázat ezen elv mentén történő benyújtását. A pályázat benyújtási határideje 2024. december 20-a. 

Nyertes pályázat esetén a beruházás kivitelezési részének megvalósítása 2026-ban várható, így a 20%-

os mértékű önerő biztosítását is ehhez igazodóan szükséges megállapítani. A fejlesztés megvalósítása 

érdekében javasolta a határozati javaslatban foglaltak elfogadását. Ez viszonylag nem magas összegű, 

a Bányászati Múzeum területén szállásoltatási lehetőség. Ebből a városban hiány van. Tehát egy ilyen 

jellegű pályázat elindításában dönt a képviselő-testület. Ez összefügg a majki terület komplex 

működtetésével, egy újfajta lehetőséget ad az ottani szállásoltatással a létesítmények látogatására.  

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak a helyben kiosztott 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

215/2024. (XII. 12.) határozata 

pályázat benyújtásáról a Bányászati Múzeum szálláshely fejlesztésére vonatkozóan 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete egyetért a pályázat benyújtásával az INTERREG 

HUSK-2401 pályázati kiírásra az alábbiak szerint: 

1. Hozzájárul a Pons Danubii TAP turisztikai akcióterv megvalósítása témájú projektje Oroszlány 

Város Önkormányzata tulajdonában álló 080 hrsz-ú és 0101 hrsz-ú ingatlanokon történő 

megvalósításához.  

2. Támogatja, hogy a Konzorciumi pályázatban a Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú 

Nonprofit Kft., mint támogatást igénylő szervezet részvételét az Oroszlányi Bányászati Múzeum 

üzemeltetési jogosultságára tekintettel. 

3. Nyertes pályázat esetén biztosítja a 665.000 euro összköltségű oroszlányi projektrész 

megvalósításához szükséges 133.000 euro összegű saját erőt, melyet a projekt megvalósításával 

arányos ütemezésben betervez a 2025. évi költségvetésben 33.000 euro - 13.695 EFt, a 2026. évi 

költségvetésében 100.000 euro -41.500 EFt összegben.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. december 18. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

 

 

17. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció  
 

Takács Károly polgármester tájékoztatta képviselőtársait arról, hogy előzetes írásbeli kérdés, és 

interpellációs hozzászólás nem érkezett.  
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A települési képviselők a képviselő-testület ülésén sem kívántak kérdezni, hozzászólni. 

 

Takács Károly polgármester a nyílt ülés végén megköszönte képviselőtársainak, a bizottságoknak, a 

hivatal és az önkormányzati intézmények dolgozóinak, a társhatóságok, önkormányzati cégek 

dolgozóinak éves munkáját. Békés, meghitt, szeretetteljes karácsonyi ünnepeket és örömteli, 

eredményes, egészséges új évet kívánt. 

 

Megköszönte továbbá a jelenlévők és a televízió nézőinek figyelmét, a képviselő-testület nyílt ülését 

15 óra 12 perckor bezárta, technikai szünetet követően zárt ülést rendelt el. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 Takács Károly Dr. Tomayer Tamás 

 polgármester jegyző 


